
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Egesholm d. 29/08 2023 
 

1. Vedligehold af grønne områder, herunder hæk ved Stikvej nr. 2 

- Grundejerforeningen har modtaget en klage pga. manglende vedligehold ved 2. stikvej. 

Bestyrelsen har vurderet klagen og finder den berettiget, da hækken anseeligt ikke er blevet 

klippet de seneste par år.  

- To repræsentanter fra bestyrelsen vil umiddelbart efter bestyrelsesmødet opfordre samtlige 

husstande på 2. stikvej til at få klippet hækken. Der opfølges på dette til næste 

bestyrelsesmøde. 

 

2. Økonomi: 

Status gennemgået. Kort drøftelse om vintervedligehold. Der er budgetteret med større udgift til 

vintervedligehold i 2023 end tidligere år, som følge af forventede udgifter til revneforsegling. 

 

3. Opfølgning på beplantning ud mod Skanderborgvej:  

Beplanting er bestilt og var forventet færdiggjort inden August 2023. Tid og vejr har desværre ikke 

været til det og derfor er den forventet deadline nu inden 1. oktober 2023. I samme ombæring 

fældes potentielt ”farlige eller døde” træer i ”skoven” ud mod Skanderborgvej. Oprindeligt 

prisoverslag er beregnet på, at det hele laves i samme omgang (beplantning samt fældning af 

træer). 

4. Afmærkning af skraldespande ved børnehaven:  

Formanden kontakter børnehaven med ønsket om at de to opsatte ”kegler” med afmærkningsbånd 

fjernes og i stedet erstattes med ”parkering forbudt” eller andet.  

5. Fjernelse af døde træer i det sydlige område:  

To ”døde” træer er blevet fældet. Et enkelt træ mangler fortsat at blive fældet, dette forventes sket 

inden for kort tid. 

6. Opfølgning på henvendelse vedr. opsætning af antenner:  

Bestyrelsen er blevet kontaktet af en mulig fremtidig husejer på Egesholm, angående et ønske om 

at sætte radioantenner op. Personen ønskede kendskab til grundejerforeningens vedtægter i 

forhold til dette. Bestyrelsen har informeret personen omkring vores gældende vedtægter.  

7. Eventuelt:  

Bestyrelsesmødet d. 1. november rykkes til 7. november kl. 20. 


